



CELEBRATE THE MAGIC OF CHRISTMAS EVE

Create lasting memories this Christmas Eve with an exquisite set dinner, surrounded by a joyful festive ambience. From our observation deck, watch the harbour glow from sunset to city lights and capture magical photos with Santa in a gentle snowfall. Conclude your enchanting evening with delightful carols in the lobby, filling the air with holiday cheer.

Book by 8 December 2025 to enjoy free-flow soft drinks, orange juice, and beer during dinner.

Date: 24 December 2025

Reception: from 5.30pm

Dinner: 6.30 to 9.30pm

(Christmas Carol performance will start at approximately 8.20pm)

Price: HK\$888 per adult | HK\$388 per child

Secure your festive experience: scan the QR code or contact our catering team:

T. +852 2113 3218 / email bqt.hkh@marcopolohotels.com

Terms and Conditions:

- Prices are subject to a 10% service charge
- A minimum of two guests is required per booking
- Reservations are available on a first-come, first-served basis and must be confirmed on or before 15 December 2025, subject to availability
- All payments are non-transferable and non-refundable
- All matters and disputes will be subject to the final decision of Marco Polo Hotels – Hong Kong





平安夜繽紛盛宴

節慶夜以精緻尊尚美饌共享歡騰，於酒店戶外觀景台欣賞壯麗維港景致，從夕陽西漸到璀璨夜色，配以飄雪紛飛特效，醉人浪漫；更可跟聖誕老人拍照留念，回憶永恆暖心。當日更有歌詠團於酒店大堂獻唱聖詩，以天籟之音迎接歡欣聖誕。

凡於12月8日前預訂，晚宴期間可尊享免費無限暢飲橙汁、汽水及啤酒。

日期：2025年12月24日

時間：晚上6時30分至9時30分（5時30分恭候）

（歌詠團獻唱聖詩約於晚上8時20分開始）

價目：成人港幣888起 | 小童港幣388起

預約或查詢，請掃描以下二維碼或致電+852 2113 3218 / 電郵至**bqt.hkh@marcopolohotels.com**

條款及細則：

- 價目另設加一服務費
- 預訂需至少兩位起
- 須於2025年12月15日或之前預訂，座位有限，先到先得，額滿即止
- 所有已收取之費用均不設退款及不可轉讓
- 如有任何爭議，馬哥孛羅酒店—香港將保留最終決定權



CHRISTMAS EVE SET DINNER
平安夜晚餐

Appetiser 前菜

Chicken Liver Terrine
with Red Onion Chutney and Aged Balsamic
雞肝凍配紅洋蔥酸甜醬及陳年香醋

Soup 湯品

Winter Chestnut Soup
with Truffle Cream
冬季栗子濃湯配松露忌廉

Main Course 主菜

Beef Cheek & Lobster Thermidor
with Potato Purée, Asparagus and Red Wine Sauce
燉牛臉頰與焗龍蝦
配薯蓉、蘆筍及紅酒醬

Dessert 甜點

Chocolate Mango Ginger Mousse
with Passionfruit Sauce and Berries
朱古力芒果薑慕斯
配熱情果醬及莓果

Coffee or Tea
咖啡或茶

HK\$888 per person
每位港幣888